

FW: Minister Sandals and President Thomas Letter - January 4 2018.pdf

From: "Orsini, Steve (CAB)" <steve.orsini@ontario.ca>
To: "Bromm, William (CAB)" <william.bromm2@ontario.ca>, "Matela, Angelo (CAB)" <angelo.matela@ontario.ca>, "Kwamena, Boafoa (CAB)" <boafoa.kwamena@ontario.ca>
Date: Thu, 04 Jan 2018 16:56:00 -0500
Attachments: Minister Sandals and President Thomas Letter - January 4 2018.pdf (1.4 MB); ATT00001.txt (2 bytes)

From: Tim Shortill
Sent: Thursday, January 04, 2018 4:55:36 PM (UTC-05:00) Eastern Time (US & Canada)
To: Sandals, Liz (TBS)
Cc: Wynne_Kathleen-MPP; Bevan, Andrew (OPO); Orsini, Steve (CAB); Pichelli, Jason (TBS); Angus, Helen (TBS); Rondeau, Marc (TBS); Vicki Ringelberg (Chair); Hugh O'Reilly
Subject: Minister Sandals and President Thomas Letter - January 4 2018.pdf

Minister Sandals - please find attached correspondence from the OPTrust Board of Trustees.

Disclaimer

This e-mail and files transmitted with it are confidential and intended solely for the use of the individual or entity to whom they are addressed. If you have received this in error, contact OPTrust by telephone toll free at 1-800-906-7738 and delete the email without making a paper or electronic copy. The recipient should check this e-mail and attachments for the presence of viruses. OPTrust accepts no liability for any damage caused by any virus transmitted by e-mail.
Please consider the environment before printing this e-mail message.

Avis de non-responsabilité

Ce message et toutes les pièces jointes sont établis à l'intention exclusive de leur destinataire et sont confidentiels. Si vous recevez ce message par erreur, veuillez le détruire sans produire de copie papier ou électronique, et avertir immédiatement OPTrust par téléphone ou sans frais au 1-800-906-7738. Le destinataire doit s'assurer que ce message et toutes les pièces jointes ne contiennent pas de virus. OPTrust n'accepte aucune responsabilité pour les dommages causés par d'éventuels virus transmis par courriel.
Pensez à l'environnement avant d'imprimer ce message.